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Abstract (en)
A method of manufacturing an armature assembly for wire matrix print heads of the flap armature type is based on combining prefabricated parts
(1, 2) and processing them jointly so that elongated armatures with broad armature arms (4) and narrower armature arms (5) are produced. <??
>In order to reduce the manufacturing costs further, to increase the accuracy of the armature assignment, to facilitate the assembly and to save
complete assembly stages, it is proposed that an armature circle (1) with open gaps (6) is punched out, then an annular elastic profiled sheet (2) is
attached, covering the open gaps (6), and then the radially outer and radially inner armature arms (4, 5) are cut out without damaging the profiled
sheet (2) by cutting (thermal cutting or water jet cutting). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Verfahren zum Herstellen einer Ankerbaugruppe für Matrixdruckköpfe der Klappankerbauart baut darauf auf, vorgefertigte Teile (1,2) zu
verbinden und gemeinsam zu bearbeiten, so daß längliche Anker mit breiten Ankerarmen (4) und schmaleren Ankerarmen (5) entstehen. Um
die Herstellkosten weiter zu senken, die Genauigkeit der Anker-Zuordnung zu steigern, die Montage zu erleichtern und ganze Montageschritte
einzusparen, wird vorgeschlagen, daß eine Ankerronde (1) mit Freisparungen (6) ausgestanzt wird, danach ein ringförmiges elastisches Formblech
(2), die Freisparungen (6) überdeckend befestigt wird und danach die radial äußeren und radial inneren Ankerarme (4,5) durch Schneiden
(thermisches Schneiden bzw. Wasserstrahlschneiden) ohne Beschädigung des Formbleches (2) herausgeschnitten werden.
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